
Hoe leefbaar is onze gemeente
Beste dorpsgenoot

Begin dit jaar organiseerden we met onze collega’s van 
Bornem traditiegetrouw een nieuwjaarsreceptie. Na een 
boeiende uiteenzetting van minister Matthias Diependaele 
konden de talrijke aanwezigen uitgebreid napraten. Uit die 
gesprekken werd duidelijk dat veel dorpsgenoten vinden dat 
het huidige bestuur zijn gangetje gaat zonder veel burger-
inspraak en dat er sinds de gemeentelijke fusie heel wat 
zaken zijn die niet verlopen zoals destijds beloofd werd.

Als u onze gemeente en deelgemeenten doorkruist dan valt 
het op dat de appartementen als paddenstoelen uit de grond 
schieten. Wordt dat allemaal niet te veel voor onze landelijke 
omgeving? Zorgt zoveel hoge nieuwbouw niet voor verstede-
lijking en overlast? Heeft het gemeentebestuur een duidelijke 
visie over de vrije ruimte of wil het alles volbouwen om geld 
in het laadje te krijgen voor de eigen projecten zoals het nieuwe 
gemeentehuis? De ‘appartementisering’ is een duidelijke 
bezorgdheid van N-VA Puurs. Wij zijn van mening dat het 
landelijke karakter cruciaal is voor onze leefgemeenschap. 
En Puurs moet landelijk blijven!

Verder is het duidelijk dat de verkiezingskoorts begonnen 
is. Er zijn in onze gemeente overal openbare werken aan de 
gang: die moeten nog snel – voor de verkiezingen van 2024 – 
uitgevoerd worden. De coördinatie is ver zoek, er is geen 
duidelijk plan en dat brengt heel wat hinder mee. Zeker op 
het vlak van bereikbaarheid. Iedereen begrijpt dat werken 
nodig zijn en dat die hinder veroorzaken, maar die werken 
zouden op elkaar afgestemd moeten worden. En dat is duide-
lijk niet het geval.

Onze gemeente wordt tegenwoordig meer en meer geconfron-
teerd met inbraken en vandalisme. Dat geeft een onveilig 
gevoel. Een gemeentebestuur moet er alles aan doen om de 
gemeente veilig te houden en de inwoners moeten zich veilig 
voelen wanneer ze de straat op gaan. Wat gaat het bestuur 
daaraan doen? Voorlopig wordt er niets ondernomen.

In dit blad leest u over onze tussenkomsten 
tijdens de gemeenteraden. Heeft u vragen of 
bezorgdheden of wil u meewerken aan onze 
lokale afdeling? Neem dan contact op via 
erwin.mertens@n-va.be of 0475 45 88 02.

Erwin Mertens, Voorzitter 

“Hallo, ik wil me even kort voorstellen. Ik woon in het centrum van Puurs en ben 
papa van twee volwassen kinderen. Ik ben nog niet zo lang op pensioen. Daarvoor 
werkte ik in de chemische sector, waaronder meer dan 35 jaar bij dezelfde firma en 
daar ben ik best fier op.”

“Ik kan ervan genieten om in het weekend met vrienden op stap te gaan. Ik ben 
fervente supporter van Club Brugge. Daarnaast zet ik mij graag in om het 
verenigingsleven in onze nieuwe fusiegemeente te stimuleren. Bijvoorbeeld met het 
buurtcomité Schuttershofstraat dat jaarlijks een tweetal activiteiten organiseert om 
de buurt bij elkaar te brengen.”

“Verder fiets ik ook graag in onze mooie streek. Maar ik denk dat er nog werk aan de 
winkel is om onze fietspaden te verbeteren. Zeker als je vergelijkt met Zeeland waar 
ik ook graag fiets.”

We stellen regelmatig onze bestuursleden voor. 
Dit keer is het de beurt aan GERD HOFMANS.

    woont in Puurs-Centrum 
    papa van twee volwassen kinderen 
    werkte als productieplanner in de 

chemische sector (35 jaar bij 
dezelfde fi rma) 
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Rondjes rijden in Sint-Amands?
Rond de jaarwisseling ontstond in Sint-Amands heel wat 
commotie over het nieuwe circulatieplan dat het gemeente-
bestuur wil invoeren. Via de o�  ciële kanalen van de gemeente 
werden uitnodigingen verspreid voor een infomarkt in januari 
2023. In die communicatie leek het alsof het voorgestelde 
plan de� nitief was en eind februari zou ingevoerd worden. En 
artikels in de pers gaven de indruk dat de verkeerscirculatie in 
Sint-Amands drastisch zou wijzigen. Doordat de inwoners niet 
betrokken geweest zijn bij de opmaak van het plan voelden veel 
Sint-Amandsenaren zich voor een voldongen feit geplaatst. 
Zeker omdat de gemeente in haar communicatie liet verstaan 
‘dat het nieuwe circulatieplan er kwam na diverse participatie-
momenten met de inwoners’.

Rondrijden, verkeersoverlast en sluipverkeer
De belangrijkste bezorgdheden zijn de wijziging van de rij-
richting in de Emile Verhaerenstraat en het invoeren van extra 
eenrichtingsstraten waardoor de lokale bevolking eindeloos 
moet rondrijden. Ook interventiewagens (politie, brandweer, 
ziekenwagen) zouden daardoor kostbare tijd verliezen. De voor-
gestelde wijziging van de verkeerscirculatie zou in andere straten 
– zoals de Halve Maanstraat en Heikant – verkeersoverlast 
veroorzaken en de kans bestaat dat het sluipverkeer zou aan-
moedigen in de kleinere wegen tussen Bornem en Sint-Amands. 
Op de invoering van enkele fietsstraten zijn de reacties eerder 
positief.

Participatiemomenten? Die waren er niet!
Op de gemeenteraad van 31 januari vroegen wij aan de schepen 
van Mobiliteit wanneer de zogezegde participatiemomenten 
hadden plaatsgevonden en hoe die bekendgemaakt werden. 
Want blijkbaar waren slechts weinig inwoners daarvan op de 
hoogte. Uit zijn antwoord bleek dat er geen participatie-
momenten geweest waren en dat het circulatieplan voornamelijk 

ontstaan is uit een ‘samenraapsel’ van ingediende bewoners-
kaarten, mails en andere losse meldingen. Het circulatieplan was 
wel ter sprake gekomen tijdens een participatiemoment over het 
masterplan ‘Echo’s van de Schelde’ (dat vond plaats tijdens de 
coronaperiode waardoor slechts een zeer beperkt aantal deel-
nemers aanwezig mocht zijn). We hebben begrip voor de problemen 
die sommigen met de huidige verkeerssituatie ondervinden. Maar 
wanneer het merendeel van de inwoners zich niet kan vinden 
in het voorgestelde plan, dan zijn wij van mening dat het moet 
herbekeken worden.

Op naar een breed gedragen plan
Onze belangrijkste vraag was wat het bestuur concreet zou doen 
aan de problemen die inwoners, horeca en zelfstandigen zouden 
ervaren door de invoering van het nieuwe circulatieplan. Daar-
op antwoordde het bestuur dat het circulatieplan zoals het was 
voorgesteld tijdens de infomarkt in januari slechts een proef-
versie was en helemaal nog niet definitief. Men beloofde dat 
voor de definitieve versie rekening zou gehouden worden met 
de feedback van de aanwezigen bij de infomarkt en met de vele 
reacties die de dienst mobiliteit ontvangen had. Het bestuur zou 
zijn uiterste best doen om het circulatieplan voor zoveel 
mogelijk inwoners aanvaardbaar te maken. Intussen werd per 
mail meegedeeld dat men de punten waarop de meeste opmer-
kingen kwamen, zou herbekijken. Er zou ook een bijkomende 
studie uitgevoerd worden. Tot zolang blijft 
het huidige verkeersplan van kracht. We 
volgen het dossier verder op.

Linda Caluwaerts
Gemeenteraadslid

Verkiezingen 2024: gewijzigde spelregels
Voor de gemeenteraadsverkiezingen in 2024 werden de spelregels een beetje gewijzigd. Hou in het stemhokje daarom 
rekening met volgende punten:

    Er is geen opkomstplicht meer. U bent dus niet meer verplicht om te stemmen. Het zullen vooral de gemotiveerden onder ons zijn 
die op zondagochtend hun stem uitbrengen. Men vermoedt dat de opkomst tot dertig procent lager kan uitvallen dan bij een opkomst-
plicht. Dat zou vooral nadelig zijn voor de grote partijen.

    De lijststemmen worden niet meer verdeeld over de eerste kandidaten op de lijst. Om een zitje in de gemeenteraad te bemachtigen 
is enkel het aantal voorkeurstemmen (naamstemmen) van de kandidaat van tel. Het is de bedoeling de macht van de partijen te 
beperken en de macht van de kiezer te vergroten. 

    De verkiezing van de burgemeester verloopt anders. Het wordt diegene met de meeste voorkeurstemmen van de grootste fractie 
van de coalitie (bij samengaan van partijen) of van de partij die een absolute meerderheid haalt. Een kleine partij of fractie kan geen 
burgemeester meer leveren. Dat is democratischer.

    Tijdens de kiescampagne mogen publiciteitsborden groter dan 4 vierkante meter gebruikt worden. Dat was 
voorheen verboden. We houden in de gaten wie in Puurs het grootste bord zal hebben en of dat er mooi uitziet!

Peggy Seeuws, Gemeenteraadslid

Beperkte parkeerplaatsen centrum Puurs
Het gemeentebestuur promoot Puurs-Centrum als 
winkelcentrum. Maar door het tekort aan parkeerplaatsen 
is het eigenlijk die naam niet waardig. Zeker voor de 
handelaars in de Hoogstraat is het beperkt aantal 
parkeerplaatsen problematisch. Sommigen hebben 
zelfs het gevoel dat het bestuur enkel de winkeliers op 
het Dorpshart een warm hart toedraagt. 

Ergerlijke bloembakken
De voornaamste bron van ergernis zijn de bloembakken die 
in de Hoogstraat geplaatst werden en er de parkeermogelijk-
heden beperken. Bovendien zorgen die bij het lossen en het 
laden voor heel wat verkeersellende. Ook voor fietsers die 
plots moeten uitwijken, zorgen de bloembakken voor proble-
men. De handelaars in de Hoogstraat voelen zich in de steek 
gelaten en er is duidelijk een gebrek aan communicatie.

Onvoldoende parkeermogelijkheden
Nu ook in de nabije toekomst de parkeerplaatsen achter de 
Kerk van Puurs dreigen te verdwijnen, wordt het voor bezoe-
kers én voor de lokale bevolking een heuse zoektocht naar een 
parkeerplaats. De parkeergelegenheden aan het station zijn 
ruim onvoldoende om van onze gemeente een aantrekkelijke 
gemeente te maken.

Gerd Hofmans
Bestuurslid   

De bloembakken in de Hoogstraat 
zijn een bron van ergernis. Kleur 
brengen ze ook niet. 

puurs-sint-amands@n-va.be www.n-va.be/puurs-sint-amands
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


